
Referat fra bestyrelsesmøde, afholdt hos Bo, d. 18/9-2020 

 

Til stede: Karen, Nels, Poul, Bo, Lena (referent) 

Afbud fra: Anders 

 

 

Dagsorden: 

1. Græsslåning 
2. Øvrig pleje grønne arealer 
3. Legepladsinspektion 
4. Ekstraordinær generalforsamling 
5. Oplæg fra Nels og Anders 
6. Ændring af vedtægter til ordinær generalforsamling: email med info til alle, i stedet for brev) 
7. ”Lunke” ved nr. 160-166 er meddelt Halsnæs Forsyning 
8. Evt. 

 

Ad. 1 

Vi har i år valgt ny leverandør af græsslåning, og vi er tilfredse, og der er ikke modtaget nogle henvendelser 
fra medlemmerne vedr. græsslåning 

Ad. 2 

Lena kontakter dem vi brugte for to år siden, for indhentning af pris til ”beskæring af træer, fjernelse af 
ukrudt ved sf-sten/langs kantsten/stier”.  

Ad. 3 

Poul og Bo har udskiftet det træ der trængte, og Poul har bestilt maler, der forventes at starte arbejdet 
primo oktober. Legepladsen er inspiceret d. 12/9, uden nogen anmærkninger. Poul mailer rapport til Karen. 
Inspektionsrapport ligges på hjemmeside.  

Ad. 4 

Nels venter på skriftlig tilladelse fra kommunen, og kommer herefter med oplæg til ekstraordinær 
generalforsamling. Estimeret dato er 15. oktober kl. 17.30, på p-pladsen ved nr. 118-136. 

Ad. 5 

Intet at føre til referat. 

 

 

 



Ad. 6 

Bo adviserede om, at vi til den ordinære generalforsamling skal forberede en vedtægtsændring, så vi 
fremadrettet kan bruge e-mail som primær informationskilde. Bo har clearet det af med Parcelhusejernes 
Landsforening. 

Bo tager kontakt til Thomas Christensen, nr. 160, om vores mailsystem kan bruges. 

Ad. 7 

”Lunke” ved nr. 160-166, Bo har kontaktet Halsnæs Kommune, afventer svar fra Teknisk Forvaltning. 

Ad. 8 

Vi har fået henvendelse fra vores nabo, landmanden langs med nr. 78-94. Han har oplevet igennem flere år, 
at der bliver smidt affald ud på hans mark. Karen skriver notat på hjemmesiden. 

Økonomi er ok. 


